
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Nyírbéltek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. július 28-án  
              megtartott rendkívüli ülésén. 
 
Jelen vannak: A jegyzőkönyvhöz mellékelt jelenléti ív szerint.  
 
Tanácskozási joggal részt vett: Kertész Gáborné jegyző 
        Kepics Lajosné vezető főtanácsos 
        Nagy Gábor vezető főtanácsos. 
 
Csik Mihály polgármester: Köszönti az ülésen megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés 
határozatképes 6 fő képviselő megjelent. Az ülést megnyitja. Javasolja a meghívóban szereplő 
napirendek megtárgyalásán kívül sürgősségi indítvánnyal Jegyző Asszony kezdeményezésére 
javasolja meghívóra felvenni és megtárgyalni a Felnőtt korúakra vonatkozó szociális 
rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni ellátásokról szóló 25/2009.(XI.26.) 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló előterjesztést.  
 
A Képviselő-testület az elhangzott javaslat figyelembevételével a meghívóban szereplő 
napirendek és a felvételre javasolt napirend megtárgyalását 6 igen szavazattal, ellenszavazat, 
tartózkodás nélkül e l f o g a d t a.  
 
 

1. NA P I R E N D 
 
Tárgy: Előterjesztés Nyírbéltek Szent László Általános Iskola és Községi Könyvtár –  
           Energiatakarékos fűtés korszerűsítés megvalósításáról. 
 
Előadó: Csik Mihály polgármester: Írásban az előterjesztés kiadásra került a forrástáblával, 
támogatási szerződéssel. 21 millió forint elnyeréséről van szó, 5 jogcímre adtuk be abból 3-ra 
kaptunk összeget. A térségbeli önkormányzatok közül csak mi kaptunk ilyen támogatást a 
minisztériumtól. Egy forrástábla is csatolásra került, ebből kitűnik, hogy az egyéb költségek a 
megvalósítás érdekében merülnek fel a továbbiakban, ez több mint amit a pályázathoz 
kaptunk,  most elnyert támogatáshoz viszonyítva még 615 ezer forint saját erő különbség 
lefedezésére van szükség a fejlesztési alap terhére. Ekkor indulhat meg az előkészítő munka, 
nekünk november 30-ig prezentálni kell a minisztérium felé a kivitelezői szerződés aláírását, 
amennyiben ez határidőben nem történik meg akkor elveszítjük a támogatást. Ezzel 
kapcsolatban a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság kifejtette a véleményét, mely 
szerint támogatja a különbözetnek a fejlesztési tartalék terhére történő kiegészítését. Van-e 
kérdés? Ha nincs akkor van-e vélemény javaslat?  
 
Tomosi Gyula képviselő: A bizottság az előterjesztést véleményezte és a határozat-tervezet  
elfogadását javasolja.  
 
A Képviselő-testület az elhangzott javaslat figyelembevételével 6 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta.  
 
 
 



NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
 

58/2011.(VII.28.) 
    

ÖNKORMÁNYZATI HATÁROZATA 
Nyírbéltek Szent László Általános Iskola és Községi Könyvtár -Energiatakarékos fűtés 

korszerűsítés megvalósításáról 
 

A Képviselő-testület: 
 
1./Nyírbéltek Szent László Általános Iskola és Községi Könyvtár -Energiatakarékos fűtés 
korszerűsítés megvalósítása érdekében a nem támogatott egyéb költségek miatt az alábbi 
összetételben szükséges a fedezet biztosítása: 
Az energiatakarékos fűtés korszerűsítés összes költsége: 24.877.639.-Ft, 
Támogatás (Belügyminisztérium):                                    21.131.000.-Ft,   
Szükséges összes saját erő:                                                  3.746.639.-Ft, 
Pályázathoz korábban vállalt saját erő:                                3.130.658.-Ft,  
A pályázathoz vállalt és a ténylegesen  
szükséges saját erő különbsége:              615.981.-Ft. 
 
2./Felkéri a jegyzőt, hogy a  2011 évi költségvetés rendelet módosításáról a 2011.első félévi 
beszámolóval egyidejűleg gondoskodjon. 
 
3./Felhatalmazza a polgármestert a közbeszerzési eljárás előkészítésére. 
 
Határidő: 2011. augusztus 15. 
Felelős: polgármester, jegyző 
 
 

2. N A P I R E N D 
 
Tárgy: Előterjesztés belterületi belvízrendezés és helyi vízkárelhárítás csökkentésével  
           kapcsolatban hozott döntés módosításáról.  
 
Előadó: Csik Mihály polgármester: A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság az anyagot 
kivesézte. Ellentmondásos a vállalkozási szerződés tervezet és az ütemezés. November 30-ig 
be kell nyújtani a pályázatot, addig viszont nem történik meg a geodéziai felmérés, illetve a 
szakhatósági engedély.  
A bizottság véleménye, hogy vessük el ezt a dolgot. Ha szakaszolunk, akkor a többi ütem 
elvégzése bizonytalan. Ha a többi szakaszra is elkészítjük a geodéziai felmérés a 2, 3a, 3b. 
ütemre vonatkozóan a geodéziai felvétel, de lehet, hogy csak 5 év múlva tudnánk 
megvalósítani. A 150 ezer forint csak a felvételre vonatkozik, a 200 ezer forint az a geodéziai 
feldolgozásra vonatkozik ez 7 millió forint lenne a fejlesztési összegre. Ha az első ütembe 
gondolkozik a testület, akkor 588 ezer forint kockáztatódna. Nem tudni mi lesz az 
önkormányzat jövő évi fejlesztési összegével. Lehet, hogy jövőre már ezen a címen 
semmilyen támogatást nem kapunk. Az új önkormányzati törvényből adódóan sok hatáskör 
átcsoportosítására kerülne sor, ezért nem biztos, hogy el kell költeni az összes fejlesztési 
pénzünket, akkor jövőre nem marad belőle.  



Nagyságrendileg 6-7 millió forint a rendezési tervre szükséges összeg. A megye szerepköre 
megváltozik, megszűnnek az intézményfenntartó  hatáskörök. Nem biztos, hogy 100%-osan a 
saját erőt kell felhasználni. Az iskolaudvar körbekerítésére, parkosítására biztosított 1,5 millió 
forint már kimerülőben van. Vis maior helyzetek bekövetkezhetnek, ami fejlesztési pénzt 
igényel, amit én nagyon sajnálok, mert a mozgáslehetőséget szűkítheti. Ha nem az egész 
településre valósul meg a belvízrendezés akkor visszaüthet a lakosság körében. Ha nyer a 
pályázat, akkor a 98%-os intenzitás jó lenne, de nem a teljes körű megvalósítás látszik 
megvalósíthatónak jelenleg. Ütemezhetjük forint nélkül és annak figyelembevételével 
próbálkozunk, ha pályázati lehetőség lenne. Ennek a teljes díja 20 millió forint + ÁFA. Ez az 
összeg a költségvetésünkben szereplő táblával elvinné a teljes fejlesztési összegünket, akkor 
azt más célra nem lehet felhasználni. A 3.b. ütem a közutak menti csatornákat jelenti 6-8 
hónap a szakhatósági vélemény megszerzése. Ezért van az esetben egy szorzó is hozva a 
tervezet szerint. Ez a megállapodás nincs aláírva, elkészítették, de a testület döntése 
nélkülözhetetlen. Nehéz a döntés, összetett, ellentmondással telített a szerződés-tervezet. A 
geodézia 350 ezer forint + ÁFA/km. A korábbi összeg birtokában döntött a testület úgy, hogy 
jó lenne elvégezni. Ha más cég csinálná, akkor már az előkészítő munkák hosszúra 
nyúlnának.  
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos: Az értékhatárba sem férne bele, mert 300 millió forint feletti.  
 
Csik Mihály polgármester: A vízgyűjtők itt vannak Nyírbéltek tekintetében 2 vízügyi 
hatósággal kell tartani a kapcsolatot.  
 
Tomosi Gyula képviselő: A bizottság nem javasolja a határozat-tervezet elfogadását, de a 
testület dönthet másként is.  
 
Csik Mihály polgármester: Az első ütem látszik biztosnak, az összes többi, pedig bizonytalan.  
 
Dr. Imre Gyula képviselő: Korábban amikor szó volt erről, akkor is másnak gondoltam a 
megvalósítást, de most így kibontva még nehezebb. Jelenleg meg vagyunk nélküle és várunk 
egy jobb lehetőséget. 
 
Csik Mihály polgármester: Azért működnek a rendszerek, mert nagy esőzés után is 1-2 órán 
belül eltűnik az esővíz. Egy-egy szakasz felújítását, ha szükséges meg lehet valósítani.  
 
Káplár István az ülésterembe megérkezett a Képviselő-testület 7 fővel van jelen.  
 
Tomosi Gyula képviselő: Ha a víztársulatok rendbe teszik a csatornákat, akkor nincs gond.  
 
Káplár István képviselő: Ahol nincs csatorna mély csatornára nincs szükség. A járda 
pályázatokat kellene figyelni.  
 
Csik Mihály polgármester: A járdák veszélyesebbek egyes helyeken mint a csatornák.  
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos: A Dózsa Gy. utcán egy 100 méteres szakaszt, valamint 
Szilágyi Lászlóék előtt a Bajcsy-Zs. utcában, van egy szakasz, melynek a felújítása szükséges 
lenne.  
 
Csik Mihály polgármester: Módosító javaslatként javaslom elfogadni, hogy a Képviselő-
testület a belvízrendezésről szóló 53/2011.(VI.30.) önkormányzati határozatát visszavonja.  



 
Tomosi Gyula képviselő: Csoportvezetőt kell kinevezni a brigádon belül a közhasznú 
munkásoknál és ne a kerülő legyen.  
 
Káplár István képviselő: Belvízes csatornák tisztítása fontos feladat. 
 
Madarász Tibor alpolgármester az üléstermet elhagyta, a Képviselő-testület 6 fővel van 
jelen.  
 
Dr. Imre Gyula képviselő: Az idei közmunka jobb, mint a tavalyi, de a tökéletestől messze 
van. Nem kapnak olyan feladatot sem a magyarok sem a cigányok, hogy azt ne tudják 
elvégezni. Van, akinek jobb lehetőségei vannak, van akinek kevésbé.  
 
A Képviselő-testület az elhangzott módosító javaslat figyelembevételével 6 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta.  
 

NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

59/2011.(VII.28.)  
ÖNKORMÁNYZATI  HATÁROZATA 

Belterületi belvízrendezés és helyi vízkárelhárítás csökkentésével kapcsolatban hozott 
döntés visszavonásáról. 

 
A Képviselő-testület 
 
A belterületi belvízrendezés és helyi vízkárelhárítás csökkentésével kapcsolatban hozott 
53/2011.(VI.30.) önkormányzati határozatát  v i s s z a v o n j a.  
 
Tomosi Gyula képviselő az üléstermet elhagyta, a Képviselő-testület 5 fővel van jelen. 
 

3. N A P I R E N D 
 
Tárgy: Belme László görög katolikus esperes-paróchus  Közösségi Ház nagyterme  
           igénybevételére vonatkozó kérelme. 
 
Előadó: Csik Mihály polgármester: Írásban az előterjesztés kiadásra került, szó szerinti 
kérelmet nem adtunk ki személyiségi jogra tekintettel. A határozat-tervezet alternatív 
javaslattal készült. Tekintettel az árak díjakról szóló határozatra vonatkozóan, a szabály csak 
bizonyos esetekben teszi lehetővé a térítésmentességet, ezért a testületnek kell dönteni erről. 
Közfeladatot lát el az atya külföldi ismerősei is vannak, és belföldi vendégeket is szeretne 
vendégül látni az ünnepségen, ezt is kérem figyelembe venni a döntés meghozatalakor.  
 
Tomosi Gyula képviselő az ülésterembe visszaérkezett, a Képviselő-testület 6 fővel van 
jelen.  
 
Agócs János képviselő: A 2. alternatív javaslatot támogatom. 
 
Káplár István képviselő: A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság az I. alternatíva 
elfogadását javasolja. Az egyház fog ünnepelni. 
 



Tomosi Gyula képviselő: Egy közismert emberről van szó, és egy közismert eseményről ez 
támogatható én az I. alternatívát támogatom.  
 
Gamil Elemér képviselő: Mit fog tenni a testület, ha egy helyi személy bejön és azt mondja, 
hogy 100 éves születésnapot ünnepelne és kéri ezt térítésmentesen.  
 
Káplár István képviselő:  Akkor dönt benne a testület.  
 
Agócs János képviselő: Ha másnak fizetni kellett, aki helyi lakos, akkor fizessen az atya is.  
 
Káplár István képviselő: A civil szervezetek, ha kérték, megkapták a termet tudomásom 
szerint.  
 
Csik Mihály polgármester:  Az intézményi jótékonysági bálnál van rá lehetőség.  
 
Agócs János képviselő:  Miért magánszemélyként kérte?  
 
Dr. Imre Gyula képviselő: Ezt nem úgy kell felfogni, hogy magáncélú indítvány, egy 
egyházközség ünnepségéről van szó.  
 
Tomosi Gyula képviselő: Ha valaki közéleti személy annyit megérdemel, hogy megkapja a 
rezsi költség fejébe. Nem mindegy hogy valaki a faluért van, vagy csak azért hogy legyen hol 
laknia.  
 
Káplár István képviselő: Arra biztos, hogy nincs lehetőség, hogy születés, vagy névnapjára 
oda adjuk ingyen mindenkinek.  
 
Gamil Elemér képviselő: Attól tartok, hogy megindulnak az igények. A következetesség elvét 
be kell tartani. Ha egy közéleti személyiség fogja azt mondani, hogy szüksége van rá, akkor 
mit mond a testület.  
 
Csik Mihály polgármester: A Cégbíróságtól most kaptuk a papírt, hogy a nyugdíjas egyesület 
március 1-től kérte a feloszlatását. Most jelenleg klubtagsággal működnek. Főleg a pénzügyi 
gazdasági gondok miatt történhetett ez.  
 
 
 
A Képviselő-testület az elhangzott javaslatok figyelembevételével 4 igen, 1 nem  szavazattal és 
1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

60/2011.(VII.28.)  
ÖNKORMÁNYZATI  HATÁROZATA 

Belme László görög katolikus esperes-paróchus  Közösségi Ház nagyterme 
igénybevételére vonatkozó kérelméről. 

A Képviselő- testület 
 
Belme László görög katolikus esperes-paróchus áldozópappá szentelésének  
25.  évfordulójára megrendezett vendéglátás céljából 2011. augusztus 06.-án  a  
Közösségi Ház nagytermét térítésmentesen bérbeadja, a felmerülő rezsiköltség 
megfizetése mellett. 
 

4. N A P I R E N D 
 

 
Tárgy: Előterjesztés Gyimesi Ernő leveleki lakos által a Nyírbéltek, Vasút u. 15. szám (961.      
            hrsz.) alatt lévő házas ingatlan felajánlásáról.  
 
Előadó: Csik Mihály polgármester: A rendezési terv, illetve fejlesztési koncepcióval 
kapcsolatban arra a területre nincs elképzelés.  
 
Káplár István képviselő: A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság az előterjesztést 
véleményezte, javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 
 
Agócs János képviselő: Nem is tudnánk mire használni.  
 
A Képviselő-testület az elhangzott javaslat figyelembevételével 6 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta.  

 
NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

61/2011.(VII.28.)  
ÖNKORMÁNYZATI  HATÁROZATA 

Gyimesi Ernő levelki lakos által a Nyírbéltek, Vasút u. 15. szám (961. hrsz.) alatt lévő 
házas ingatlan felajánlásáról 

 
A Képviselő-testület  
 
Gyimesi Ernő 4555 Levelek, Táncsics utca 8. szám alatti lakos által az önkormányzat részére 
megvételre felajánlotta Nyírbéltek, Vasút utca 15. szám (961. hrsz.-ú) alatt lévő, házas 
ingatlant nem kívánja megvásárolni, mivel a nevezett házas ingatlan vétele jelenleg nem 
illeszkedik a település fejlesztési koncepciójába. 
 
Határidő: 2011. augusztus 15.  
Felelős: polgármester 

 
 



5. N A P I R E N D  
 
Tárgy: Előterjesztés a felnőtt korúakra vonatkozó szociális rászorultságtól függő pénzbeli és  
            természetbeni ellátásokról szóló 25/2009.(XI.26.) önkormányzati rendelet  
            módosításáról. 
 
Előadó: Kertész Gáborné jegyző 
 
Csik Mihály polgármester: Itt voltunk mindannyian a bizottsági véleményezés során, maradna 
minden feltétel, kivéve a 400 m2 a 2011. évre, és belekerülne, hogy a feltételek biztosítása az 
átmeneti segélyezés kapcsán is figyelembe kell venni a munkaképes lakosságra vonatkozóan.  
 
Dr. Imre Gyula képviselő: Támogatjuk a javaslatot az Ügyrendi és Jogi Bizottság részéről.  
 
Káplár István képviselő:  Ősszel megszántható lenne és tavasszal csak ültetni kellene. 
 
Madarász Tibor alpolgármester az ülésterembe visszaérkezett. A Képviselő-testület 7 
fővel van jelen.   
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
rendeletet alkotta. 

  
NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 
9/2011.(VII.31.)  

 
 ÖNKORMÁNYZATI  RENDELETE 

A felnőtt korúakra vonatkozó szociális rászorultságtól függő pénzbeli és 
természetbeni ellátásokról szóló 25/2009.(XI.26.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 
 
Nyírbéltek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a szociális igazgatásról és 
szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény 35.§. (2) bekezdésében kapott felhatalmazás 
alapján a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 8. §. (1) bekezdésében 
biztosított feladatkörében eljárva a következőket rendeli el:  
 
1. §. A felnőtt korúakra vonatkozó szociális rászorultságtól függő pénzbeli és 
természetbeni ellátásokról szóló 25/2009.(XI.26.) önkormányzati rendelet a következő 8/A. §. 
e) pontját a következők szerint módosítja: 
 
„8/A. §. 
 e) az ingatlan és környéke gyomtalanított állapotban tartása,- legalább a konyhakert  
            rendszeres művelése 
 
2. §. A felnőtt korúakra vonatkozó szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni 
ellátásokról szóló 25/2009.(XI.26.) önkormányzati rendelet a következő 11 §. bekezdése a 
következőkkel egészül ki: 
11. §. (3) – aki teljesíti a rendelet 8/A. §-ban foglaltakat. 



 
3. §. A rendelet 8/A. §. e) pontjának 2012. január 01-től hatályos szövege:  
„8/A. § . 

e) az ingatlan és környéke gyomtalanított állapotban  tartása és legalább 400 m2     
           konyhakert rendszeres művelése” 

 
4. §. E rendelet 2011. július 31-én lép hatályba és hatályát veszti 2011. december 31-én. Ezzel 
egyidejűleg hatályát veszti a 2/2011. (II.18.) önkormányzati rendelet. E rendeletet a 
folyamatban lévő ügyekre is alkalmazni kell.  
 
 
Napirend után 
 
Csik Mihály polgármester: A jövő hét folyamán leszállítják az emlékművet, hívjuk a 
Kulturális Örökségvédelmi Hivatalt, és a képviselőket hogy nézzük meg az elhelyezését.  
 
Kertész Gáborné jegyző: Az emlékművel kapcsolatban azt kértem a művész úrtól, hogy ne 
csináljon zászlótartót, mivel a Kulturális örökségvédelmi Hivatal szakhatósági állásfoglalása 
alapján az emlékmű abban a formában és helyre nem helyezhető el, ahogyan arról a 
Képviselő-testület döntött.. Ha megtekintjük eldöntésre kerül, hogy hová kerül elhelyezésre az 
emlékmű, milyen formában, mennyi zászlóval. Ekkor készítse el a művész úr a zászlótartókat.  
 
Dr. Imre Gyula képviselő: Mikor jön az örökségvédelmi hivatal.  
 
Kertész Gáborné jegyző: Amikor elhozzák az emlékművet.  
 
Tomosi Gyula képviselő: Jegyző asszony olyan kijelentést tett, hogy testületi döntés van arról, 
hogy a zászlótartót ne készítse el a művész Úr. A jegyző asszony úgy gondolta, hogy a 
képviselő-testület tagjai nem ismerik Rákóczi fejeledelem zászlaját.  
 
Kertész Gáborné jegyző: Én nem ezt mondtam, hanem megismétlem hogy azt mondtam a 
művész úrnak, hogy ne csináljon zászlótartót, mivel a Kulturális Örökségvédelmi Hivatal 
szakhatósági állásfoglalása alapján az emlékmű abban a formában és helyre nem helyezhető 
el, ahogyan arról a Képviselő-testület döntött. Ha ismételten megtekintik a szakemberek 
eldöntésre kerül, hogy hová kerül elhelyezésre az emlékmű, milyen formában, mennyi 
zászlóval. Ekkor készítse el a művész úr a zászlótartókat. 
 
Kertész Gáborné jegyző:  A jövő héten, ha megérkezik a szobor, akkor meg lehet hozni a 
döntést. 
 
Agócs János képviselő az üléstermet elhagyta, a Képviselő-testület 6 fővel van jelen.   
 
Madarász Tibor alpolgármester: Megengedik elhelyezni? 
 
Kertész Gáborné jegyző: Ha látja az Örökségvédelmi Hivatal képviselője a szobrot, bízok 
benne, hogy engedélyezi elhelyezni.  
Gamil Elemér képviselő: Mindenképpen azon kellene elgondolkodni, hogy az itteni helyzetet 
erősítsük. Olyan erősen határoz és fogalmaz a Képviselő Úr. Ha visszamegyünk az elejére 
akkor meg kellene kérdezni a lakosságot.  
 



Dr. Imre Gyula képviselő: Van mögöttük lakosság, akik elindították a kezdeményezést.  
 
Gamil Elemér képviselő: Meg kellene állapodnunk, hogy egy zászló ne legyen ennyire vita 
tárgya. Az a zászló ami kitűzésre kerül az a helyi lakosság összefogását jelképezze, az egymás 
mellett élés megerősítése legyen.  
 
Csik Mihály polgármester: A község lakosságát az általuk választott 7 ember képviseli. 
Alapjaiban mindkét oldalnak igaza van nincs ellentmondás a kettő között. Az biztos,hogy 
nagyon sok alkotmánybírósági határozat van. Kisvárdán a Trianoni Emlékezés Napján volt 
ünnepség. Vajaiak megköszönték a testület támogatását, és egy emlékplakettet küldtek. 
Kisvárdán egy körforgalomba helyezték el az emlékművet.  
 
Madarász Tibor alpolgármester: A békesség kedvéért valószínű, hogy elegendő, hogy ha a 
magyar zászlót helyezzük ki rá. 
 
Csik Mihály polgármester: Június 4-e a trianoni nap ez a nemzeti megemlékezés napja. Lehet, 
hogy mi szerencsétlenül fogalmaztunk, amikor trianoni emlékműről beszéltünk. Ha csak 
emlékműnek nevezzük akkor már másról lett volna szó. Egy picit higgadtabban, 
megfontoltabban kell fogalmazni. Amikor majd megtekinti a testület és meglátja a 
felügyelőség képviselője, másként fogja látni a dolgot. Szépen fog mutatni és emelni fogja a 
község kültéri berendezkedését.  
 
Káplár István képviselő: Hátha változik a vélemény, ha nem akkor elhelyezhetjük a 
művelődési ház előtt. 
 
Madarász Tibor alpolgármester: A falunappal kapcsolatban egy kicsit ellaposodott a dolog.  
 
Tomosi Gyula képviselő: Inkább a magyar őskultúrára emlékezzünk, mindenképp muzeális 
értékek lesznek benne.   
 
Gamil Elemér képviselő: A bizottság fogja eldönteni, hogy milyen programok lesznek, kit 
szolgáljon az a nap.  
 
 
Mivel több tárgy nem volt Csik Mihály polgármester a Képviselő-testület rendkívüli ülését 
bezárta.  
 
 
N y í r b é l t e k, 2011. június 28.  
 
 
  Csik  Mihály      Kertész Gáborné  
  polgármester              jegyző 

 


